
1 
 

 

中心：______________            姓名：_______________ 

1140210高中職生英翻中短文翻譯題目 

Visiting different countries is fun and exciting. You can meet various 

people and make friends from other countries. You can enjoy amazing 

scenery you have never seen in Taiwan. You can learn different people’s 

ways of living from real life. You can also try different kinds of special 

foods there and don’t forget to buy some souvenirs for yourself and your 

friends. In addition, it’s also a good way to learn foreign languages 

because the most effective and efficient way to learn a new language is 

by using it. 
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1140210高中職生英翻中短文翻譯參考答案 

拜訪不同的國家有趣又令人興奮。你可以遇到各式各樣的人，並

且交到來自其他國家的朋友。你可以享受在臺灣從未見到且令人驚嘆

的景色。你可以從日常生活中學習到不同人的生活方式。你也可以嘗

試各種特別的食物，然後別忘了要買些紀念品給自己和朋友。此外，

這也是個學習外語的好方法，因為學習一個新語言，最有效且最快的

方法就是使用它。 

 


